

Date: 25/03/2020 Ref: 10/2020 التاريخ: 25/03/2020 المرجع: 10/2020

Circular No. 10/2020
Concerning temporary suspension of Valet parking services

تعميم رقم 10/2020 بشأن الإيقاف المؤقت لنشاط خدمة صف السيارات

Respected owners and managers of Valet parking licenses in Abu Dhabi

السادة مالكي ومدراء رخص مزاولة نشاط خدمة صف السيارات في إمارة أبوظبي

## Greetings,

تحية طيبة وبعد،

In line with preventive measures for Coronavirus "Covid-19, the Abu Dhabi Department of Economic Development hereby directs you to comply to the following procedures:

تماشياً مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس كورونا "كوفيد-19، توجه دائرة التنمية الاقتصادية-أبوظبي بضرورة الالتزام بالإجراءات التالية:

- Immediately stop practicing the Valet parking service and refrain from receiving cars or parking it.
- التوقف فوراً عن مزاولة النشاط والامتناع عن استلام السيارات وإيقافها أو إحضارها أو ركنها تماماً
- Redirect customers to parking lots and make the passage smooth for them.
- توجيه العملاء لأماكن المواقف وتيسير ذلك لهم.

You are kindly requested to implement these measures immediately until further circular is communicated to you, please note that inspection campaigns will take place and due action will be taken on any spotted violation.

يرجى الالتزام بالتنفيذ الفوري لهذه التعليمات لحين صدور إشعار آخر مع العلم انه سيتم تنفيذ حملات تفتيشية من قبل الدائرة للوقوف على تطبيق التعميم ورصد المخالفات.

Regards,
Abu Dhabi Department of Economic Development

وتفضلوا بقبول فانق الاحترام والتقدير، دائرة التنمية الاقتصادية - أبوظبي

 clt\_t6
 ILTIL b \_ L \_ B

 DEPARTMENT OF ECONOMIC DEVELOPMENT

 BBAHD UBBA [T]